

**26<sup>th</sup> Local Vessels Advisory Committee Meeting**  
**本地船只咨询委员会第 26 次会议**

**Date** : 28 June 2018 (Thursday)  
**日期** : 2018 年 6 月 28 日(星期四)

**Time** : 2:30 p.m.  
**时间** : 下午 2 时 30 分

**Venue** : Conference Room A, 24/F, Harbour Building,  
**地点** : 38 Pier Road, Central  
中环统一码头道 38 号海港政府大楼 24 楼会议室 A 室

**AGENDA**  
**议 程**

1. Confirmation of Minutes of Last Meeting of 29 December 2017
1. 通过上次 2017 年 12 月 29 日之会议记录

2. Matters Arising
2. 前议事项

Information on numbers of application and approval status for laying private moorings in Hei Ling Chau Typhoon Shelter

喜灵洲避风塘敷设私人系泊设备的申请数字及审批情况

3. Information Item
3. 报告事项

LVAC Paper No. 3/2018 – Introduction of points system for better management of private moorings

会议文件第 3 / 2018 号 – 设立记分制度以更妥善管理私人系泊设备

4. **New Discussion Items**

4. **新议事项**

- (i) **LVAC Paper No. 4/2018 – Proposed Amendments to the Merchant Shipping (Local Vessels) (Local Certificates of Competency) Rules**

会议文件第 4 / 2018 号 – 《商船(本地船只)(本地合格证明书)规则》的拟议修订

- (ii) **LVAC Paper No. 5/2018 – Survey Requirements for Permanent Ballasts**

会议文件第 5 / 2018 号 – 固定压载物检验要求

- (iii) **LVAC Paper No. 6/2018 – Proposal on Fee Amendments**

会议文件第 6 / 2018 号 – 收费修订建议

5. **Any Other Business**

5. **其他事项**

6. **Date of Next Meeting**

6. **下次开会日期**